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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem fogadta el a Kormány a Bangladesből 
felajánlott vakcinákat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Február 3-án látott napvilág a hír, miszerint a magyar orvoscsoport segítségét megköszönve a 
Bangladesi Népi Köztársaság 5000 adag, azaz 2500 fő beoltására elegendő vakcinát ajánlott fel 
Magyarországnak. A Külgazdasági és Külügyminisztérium még aznap jelezte, hogy a felajánlást 
megköszönte, de nem él vele. Meglehetősen furcsa ez annak fényében, hogy a Kormány 
folyamatosan a vakcinák hiányára hivatkozik – amikor pedig egy lehetőség adódna újabb emberek 
beoltására, akkor nem él a lehetőséggel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Véleményem szerint a magyar lakosság vakcina iránti visszafogott bizalma főként a nem kielégítő 
kormányzati kommunikációnak köszönhető. Sajnos a bangladesi vakcinák bármilyen magyarázat 
nélküli visszautasítása sem erősíti ezt a bizalmat, hiszen a Kormány nem fűzött indokolást a 
döntéséhez. Ha például orvosszakmai oka van az elutasításnak és a Kormány ezt kommunikálja, azt 
véleményem szerint mindenki elfogadná, de most megint egy olyan esettel találkozhattunk, ami 
nem növeli az emberek bizalmát. Kérem ezért Miniszter Urat, hogy legyen szíves magyarázatot 
adni, hogy Magyarország miért nem fogadta el ezeket a vakcinákat?

Várom érdemi válaszát!


